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PROTOKÓŁ Nr 69 

z obrad LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 18 maja 2023 roku 

 

 

Obrady LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec odbyły się 18 maja 2023 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Ruścu i trwały od godz. 1550 do godz. 1602. 

 

Obradom LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rafał Rabenda – 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec. 

 

O terminie LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie 

wraz  z porządkiem obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec – 14 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Bieniek Radosław 

2. Bogusławski Bogumił 

3. Chwastowski Adam 

4. Ciężka Aneta 

5. Cywiński Andrzej  

6. Dziedzic Robert 

7. Foręc Wojciech 

8. Kozieł Wojciech 

9. Rabenda Rafał 

10. Skrzydlewski Paweł 

11. Szczepanik Józef 

12. Szymczak Paweł 

13. Wilczyński Jacek 

14. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

Bartosik Malwina 
/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

W obradach LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

2. Radni Rady Gminy Rusiec 

3. Skarbnik Gminy Rusiec Aleksandra Bartkowiak 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda dokonał otwarcia obrad LXIX Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LXIX Sesję Nadzwyczajną 

Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień 18 maja 2023 r. na godz. 1530”.  

 

Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad z uwagi na obecność 14 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
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Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda odczytał porządek: 

 

1. Otwarcie obrad LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji Nadzwyczajnej. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace  

   konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru        

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Rusiec. 

5. Wolne wnioski i zapytania.  

6. Sprawy różne.  

7. Zakończenie obrad LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący RGR: Czy są wnioski do porządku obrad? 

Brak 
 

Przewodniczący RGR: wniósł o wprowadzenie w punkcie 4.1. projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej dla samorządowej instytucji kultury Gminnego Ośrodka Kultury w Ruścu. 

 

Kto z radnych jest za wprowadzeniem przedłożonego projektu uchwały do porządku obrad? 

„ZA” – 14 radnych 
 Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 

Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

 

Proszę o przegłosowanie całego porządku obrad po zmianach: 

„ZA” – 14 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 

Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

wobec powyższego głosowania porządek obrad LXIX Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

 

 

Punkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy 

Rusiec. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 14 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 

Wlaźlak Mirosław 
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„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXIX/450/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 18 maja 2023 roku 

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie                 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się              

w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Rusiec. 

                                       /treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

  

 2) udzielenia dotacji celowej dla samorządowej instytucji kultury Gminnego Ośrodka Kultury 

w Ruścu. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 14 radnych 
Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił, Ciężka Aneta, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc 

Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, 

Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXIX/451/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 18 maja 2023 roku 

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla samorządowej instytucji kultury Gminnego Ośrodka 

Kultury w Ruścu. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

Punkt 5. Wolne wnioski i zapytania.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem czy są wolne wnioski                             

i zapytania. 

Radny RGR Józef Szczepanik jak to jest właściwie z tym ośrodkiem zdrowia? Kto nas „w karolka 

zrobił”. Jak to jest? Bo w ubiegłym roku było głosowanie zrobione i udzielone pełnomocnictwa tej 

pani stomatolog, a teraz? Kto nas właściwie tak załatwił, że ośrodek zdrowia nie będzie czynny już 

od 1 czerwca tylko będzie inna ekipa. Wójt zna tą sprawę, jak to jest? 

Wójt GR Damian Szczytowski Szanowni Państwo na wstępie przepraszamy mieszkańców za to całe 

zamieszanie, które powstało. Pani doktor Sobera, która wstępnie miała przejąć cały ośrodek zdrowia 

była u nas i powiedziała, że ma problemy zdrowotne, nie będę mówił o szczegółach. Nie mogła 

wziąć tego na siebie. Był wskazany podmiot – Grupa Łodzianin – która dokładała wszelkich starań, 

żeby ten ośrodek został uruchomiony, ale niestety największym problemem, jaki się okazało jest 

lekarz na którego można zapisywać deklaracje. W ostatniej chwili pani doktor zrezygnowała z 

podpisania umowy z Grupą Łodzianin. Teraz przychodnię przejmie Neuca Med. Mogą Państwo od 

dzisiaj korzystać z pełnej opieki lekarskiej na ul. Dąbrowskiego w Ruścu lub w Woli Wiązowej. 

Docelowo przychodnia z ul. Dąbrowskiego zostanie przeniesiona na ul. Mickiewicza, bo wiadomo są 
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inne warunki i też  prowadzimy tam prace remontowe, odświeżające, bo okazało się, że on tam nawet 

10 lat nie był malowany, więc też różne rzeczy, które zostały wskazane można powiedzieć przez 

sanepid co jest do poprawy. Jedynie co, szanowni państwo, mając więcej deklaracji w jednym 

ośrodku są większe możliwości do wymiany lekarzy czy też do ściągnięcia chociaż raz w miesiącu 

jakiegoś specjalistę. Ośrodek ruszy, jak nam odbierze sanepid a na dzień dzisiejszy mogą wszyscy 

chodzić do przychodni na ul. Dąbrowskiego lub do Woli  Wiązowej. Dziękuję 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda Czy pojawiły się kolejne pytania w związku z 

wypowiedzią pana wójta? 

Radny RGR Wojciech Kozieł pacjenci, którzy biorą lekarstwa na stałe, bo w tym momencie jest 

problem z receptą na zniżkę 

Wójt GR Damian Szczytowski teraz jest już możliwość wypisywania recepty ze zniżką. To jest 

chyba najważniejsza informacja. 

Radny RGR Józef Szczepanik Rozmawiałem z kierownikiem i on powiedział, że dopiero po 

przekazaniu tych dokumentów będą przyjmować na ul. Dąbrowskiego  

Wójt GR Damian Szczytowski My dołożyliśmy wszelkich starań, ale pani doktor też zrobiła psikusa 

takiego, że nie chciała przekazać dokumentów, aby była ciągłość i to też zrobiło te problemy, jakie 

zrobiło. Miała też do tego prawo i zrobiła, to co zrobiła. Jeśli chodzi o przekazanie dokumentów – 

my jako gmina nic do tego nie mamy, to jest podmiot prywatny i to oni się muszą dogadać, czyli 

przychodnia Neuca Med i NZOZ ARMED. Odpowiedzialna za dokumenty jest NZOZ ARMED. 

Radny RGR Wojciech Kozieł jeśli dokumenty nie są przekazane, to skąd dany pacjent wie jakie ma 

lekarstwa 

Wójt GR Damian Szczytowski Mamy zapewnienie, że będą wypisywane leki ze zniżkami. Na pewno 

pacjenci mają wypisy ze szpitala, co ułatwi pracę. Nie będzie żadnych problemów. Nie znam się od 

strony technicznej, ale mam zapewnienie że będą wypisywane ze zniżkami, więc myślę że tak 

będzie. Jeśli coś będzie nie tak, to proszę zgłaszać. My dokładamy wszelkich starań, aby to wszystko 

uruchomić, ale niestety przepisy, jakie wymaga NFZ też swoje robi i to co zrobiła pani doktor też 

przyczyniło się  do tej całej sytuacji, jaką teraz mamy. Po prostu się odwdzięczyła szanownym 

radnym za wypowiedzenie umowy. Prace wykonujemy własnymi siłami  a jeśli chodzi o płytki czy 

instalację hydrauliczną to robi nam firma z zewnątrz, za co też dziękujemy, że przełożyli swoje 

prace, żeby nam pomóc i uruchomić jak najszybciej ten ośrodek. 

Radny RGR Wojciech Kozieł A czy gabinet stomatologiczny będzie uruchomiony? 

Wójt GR Damian Szczytowski myślę, że pani Sobera  przejmie to. Ostatnio jak była, to powiedziała, 

że ten gabinet będzie chciała przejąć. Myślę, że stan zdrowia pozwoli, aby ten gabinet był 

uruchomiony. Była kwestia rozmowy, czy sanepid ma w całości odbierać budynek, czy też ośrodek 

zdrowia jako jeden etap, a drugi etap gabinet stomatologiczny. 

 

 

 

Punkt 6. Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda Czy są sprawy rożne? 

Brak 

 

 

Punkt 7. Zakończenie obrad LXIX Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda podziękował Radzie Gminy Rusiec, Wójtowi 

Gminy oraz pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LXVIII Sesji Nadzwyczajnej 

Rady Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokół sporządziła:  Monika Pawlak 


